

5D4N Guangzhou Gourmet Tour

粤玩粤精彩

广州/番禺/清远/顺德/珠海



广州美食预览



花都私房菜 Qingzhuanwu Cuisine Private Kitchen

花都私房菜注重传统中餐的精髓,同时也会根据现代人的口味做一些创新。比如 红烧肉,蒜蓉粉丝鲜鲍鱼。

They focus on the essence of traditional Chinese food while making innovations. For example, Qingzhuanwu soup and braised pork,abalone.

猪肉婆私房菜 Zhuroupo Private Home Cuisine

成立于2009年,是一家体现岭南建筑风格和顺德特色美食的高端私房菜。

Founded in 2009, it is a high-end private home cuisine that embodies the Lingnan architectural style and Shunde specialities.



粥底火锅风味餐 Porridge Hotpot

使用粥底来替代传统的火锅的底料,让食材在浓稠的粥汤中慢慢煮熟,吸收了粥汤的香味和营养,口感更为丰富。

The porridge base is used to replace the traditional hot pot base. The ingredients are slowly cooked by absorbing the aroma and nutrition of the porridge soup, and the taste is richer.



顺德私房菜 Nianfenglou Cuisine Private Kitchen

以精致、创新和高品质的中餐闻名,通常结合传统菜系与现代烹饪手法。

Known for exquisite, innovative and highquality Chinese food. It often combines traditional cuisine with modern cooking techniques.





行程特点

Tour Highlights

- 1.品尝广东地道美食 [私房菜]
- 2. 全程5 星
- 3.全程不进购物站
- 5.全程没有自费
- 6.云天波霸悬空玻璃桥
- 5.珠海网红景山道观光索道 |
- 珠海最高点630米滑道
- 俯瞰珠海城区



















Day1 吉隆坡 广州 Kuala Lumpur Guangzhou

(-/晚)

(-/D)





精简行程 Tour Schedule

- 搭乘飞机前往广州机场 Take flight to Guangzhou Baiyun International Airport
 - 融创乐园 (游玩项目自理) Guangzhou Rongchuang Theme Park
- 赠送融创杂技SHOW Free Rongchuang Acrobatic Show

₩ 餐饮安排 Meal Plan

- 机上用餐 Meal on board
- 花都私房菜 Huadu Cuisine Private Kitchen

景点介绍 Tourist Attractions



融创乐园 (游玩项目自理) Guangzhou Rongchuang Theme Park

拥有华南首创的下雪体验区,作为南方人也能体验冰雪世界,一起畅享雪地里的幸福时光。

The first snow experience area in South China, we can experience the world of ice and snow and enjoy a happy time together.



赠送融创杂技SHOW Free Rongchuang Acrobatic show

杂技"天花板级"高手齐聚《技惊四座》打卡 融创广州大剧院

Acrobatic "ceiling level" masters gathered, "skill surprise four seats" punched the card of Guangzhou Grand Theatre

^{*}以景区当天安排场次为准,如遇不能观看,不作补偿

 $^{^{\}star}\text{The number of sessions arranged by the theme park on that day shall prevail. Strictly no compensation if unable to view the show.$



Day2 广州 Guangzhou

(早/午/晚) (B/L/D)





精简行程 Tour Schedule

- 云天玻霸玻璃桥 Gulongxia Glass Grand Canyon
 - 花卉庄园 Flower Town
 - 奢华极致之星座广场 Constellation plaza
- 顺德华侨城欢乐海岸PLUS Shunde OCT Harbour Plus

₩餐饮安排 Meal Plan

- 酒店内 Hotel
- 正宗清远鸡+花胶炖鸡风味 Qingyuan Chicken +Fish Maw Chicken Stew
- 顺德古宅私房菜 Shunde Traditional Cuisine Private Kitchen

景点介绍 Tourist Attractions

云天玻霸玻璃桥 (包含登峰电梯) Gulongxia Glass Grand Canyon (Incl. Outdoor escalator to the peak)

是世界首个集悬空玻璃平台、玻璃悬廊、玻璃栈道、玻璃吊桥、玻璃天镜、玻璃直播间6位一体的玻璃观光组合。

Also known as Yuntian Boba, is a 6-in-1 glass sightseeing combination.



花卉庄园*不同季节有不同的赏花主题。

Flower Town *Different seasons have different themes.

以奇迹花园为主题特色, 禾雀花、向日葵、格桑花、油菜花、玫瑰花、凤仙花等各种奇花异草、争奇斗艳的百亩 花田。

Featured its variety of flower collections. Rare and beautiful flowers spread out over 100 acres according to different seasons of the year.



顺德华侨城欢乐海岸PLUS Shunde OCT Harbour Plus

以岭南传统建筑风格为主题,欣赏顺德版"清明上河图"夜景。

Night tour in Shunde OCT Harbour Plus offers glimpses of Lingnan culture and architecture and "Qingming riverside scene" night scenery.



Day3 广州 Guangzhou

(早/午/晚) (B/L/D)



精简行程 Tour Schedule

- 中华第一大牌坊 Shunfengshan Memorial Archway
- 粤剧大观园 Cantonese Opera Theatre
- 顺德人顺德事之顺德博物馆 Shunde Museum *星期一闭馆
- 珠海日月贝
 Zhuhai Opera House
- - 圆明新园 New Yuanming Palace
- 城市阳台+景山道 *包含往返缆车或下行滑道 Zhuhai City Balcony + Jingshan Park (Incl. round trip tickets for cable car/ropeway slide)

₩ 餐饮安排 Meal Plan

- 画 酒店内 Hotel
 - 中山道地风味 Zhongshan authentic flavor
- 猪肉婆私房顺德菜 Zhuroupo Private Home Cuisine

景点介绍 Tourist Attractions

中华第一大牌坊 Shunfengshan Memorial Archway

整座牌坊宽88米, 总高度38米, 整座牌楼重1.4万吨。是整个亚洲目前最大的一座牌坊建筑。

The majestic archway is 88 meters wide and 37.6 meters high. Weighing at 14,000 tons. It is currently the largest archway building in Asia.

珠海日月贝 Zhuhai Opera House

是中国唯一建设在海岛上的歌剧院。 The first on-island theatre in China.

圆明新园 New Yuanming Palace

以北京圆明园为原稿,按十景中的十八景修建而成,是 中国4A级景区。在这里能感受皇家园林的大气,聆听大 清皇朝的小典故。

A 4A class tourist scenic attraction spot. The palace was bults as a reminder of the glory and the bitter history of ancient China and has been set up as a patriotism education site



Day4 广州 Guangzhou

(早/午/-) (B/L/-)





精简行程 Tour Schedule

- 沙湾古镇 Shawan Ancient Town
 - 南粤苑 Nanyue Yuan

广州CBD Guangzhou CBD

- 珠江新城、花城广场
- Zhujiang New Town | Huacheng Square

永庆坊 Yong Qing Fang

- 粤剧博物馆、李小龙祖居
- Visiting the home of Hoi-Chuen Lee | Grand Theatre famous for Cantonese opera
- 新荔枝湾涌 Lychee Bay

₩ 餐饮安排 Meal Plan

一 酒店内 Hotel

滋粥楼粥底火锅 Porridge Hotpot

自理 Own Expenses

景点介绍 Tourist Attractions



沙湾古镇 Shawan Ancient Town

有着800多年历史的岭南文化古镇 An 800-year-old town traditionally linked to the historical and folk Lingan culture.

南粤苑 Nanyue Yuan

具有岭南建筑的风格,还融合了皇家建筑的特色,其自 然美和艺术美融为一体,其中九龙壁是全国最豪华的照 壁之一。

The site features landscaped gardens, with Lingan architecture, various art and antiques. One of the architectural features is a nine-dragon wall made from ceramics.



广州CBD Guangzhou CBD

世界第三高的宏伟广州塔高达604米。这座塔由荷兰建筑师设计,看起来"女性化",因此得名"小蛮腰"。

Take a glance at the magnificent Canton Tower standing at 604 meters high and the world's third-tallest TV tower. This tower was designed to look "female" by its Dutch architects, earning its nickname "slim-waisted".



(早/午/-) (B/L/-)





精简行程 Tour Schedule

圣心大教堂 Sacred Heart Cathedral

> 一德路海味批发街 Yide Road Dried Seafood Wholesale Market

搭乘飞机返回吉隆坡 Take flight back to Kuala Lumpur International Airport

₩ 餐饮安排 Meal Plan

画店内 Hotel

广式点心餐 Guangzhou Dimsum

景点介绍 Tourist Attractions



圣心大教堂 Bacred Heart Cathedral

媲美于巴黎圣母院, 国内现存最宏伟的双尖塔 哥特式建筑, 也是全球四座全石结构哥特式教 堂建筑之一

It is one of the four full-stone Gothic cathedrals in the world, regarded as the "Notre-Dame of East Asia".









酒店 Hotel List



清远宫禾元酒店 Gongheyuan Hotel



保利假日酒店 Holiday Inn



来魅力酒店 Zhuhai Charming Holiday Hotel



广州北京路美居酒店 Mercure Guangzhou Beijing Road Pedestrian Street Hotel